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Tilstede: Arild Sørum Stana, Marte Tøndel, Karsten Totland Raddatz, Dorte Finstad                 

På Teams:  Synne Christophersen, Tor Rullestad (f.o.m sak 2024-12) 

Forfall: Marianne Leisner 

Fra administrasjonen: Stein Aarskog (rektor) 

 

 

Tid: kl. 1000-1400          Sted: Vea, tegnesalen/Teams 

 

S 2024/8 
 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

 

 

 

Vedtak: 

Innkalling og saksliste ble godkjent uten bemerkninger. 

 

 

S 2024/9 
 

Godkjenning av referat fra styremøte den 22.2.24 

 

 

 

 

Vedtak: 

Referatet fra styremøte den 22.2.24 godkjennes. 

 

 

 

S 2024/10 
 

Budsjettrapportering pr. 12.4.24 

 

 

 

 

Vedtak: 

Fagskolestyret tar budsjettrapporteringen til orientering 

 

 

S 2024/11 
 

Strategisk tema: Utvikling av Veas portefølje 

 

 

 

 

Vedtak: 

Fagskolestyret drøftet spørsmål i saksunderlaget, rektor behandler temaene videre og tar disse opp 

igjen i framtidige Fagskolestyremøter. 

 

 
 

S 2024/12 
 

Forskrift om høyere yrkesfaglig utdanning ved Norges grønne fagskole - Vea og 

retningslinje for lokal klagenemd 
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Vedtak: 
Fagskolestyret behandlet det fremlagte revisjonsforslaget av Forskrift om høyere yrkesfaglig utdanning 

ved Norges grønne fagskole - Vea.  Rektor sørger for juridisk gjennomgang av Forskriften før denne og 

retningslinje for lokal klagenemd legges fram i Fagskolestyret for endelig vedtak i neste styremøte. 

 

 

 
 

S 2024/13 
 

Møteplan for Fagskolestyret 2024/25 

 

 

 

 

Vedtak: 

Fagskolestyret vedtar det fremlagte forslaget til møteplan med de endringer som framkom i møtet.  
 

  

S 2024/14 
 

Forberedelse til etatsstyringsmøte og kontaktmøte med Kunnskaps-

departementet den 7.5.24 

 

 

 

 

Vedtak: 

Fagskolestyret ønsker følgende saker tatt opp til behandling i kontaktmøte med skoleeier: 

eiendomsutvikling, økonomi og innføring av Statlig regnskapsstandard (SRS). 
 

 
 

S 2024/15 
 

Styreevaluering 

 

 

 

 

Vedtak: 

 

Styreevalueringen ble gjennomgått og styret er godt fornøyd med de aller fleste momentene som har 

vært vurdert. Det skal settes et større fokus på risikovurdering framover. 
 

 
 

Orienteringssaker 
 

 

 

 

1. Oppsummering fra Landsmøte i organisasjon for fagskolestudenter (ONF)  
Synne (studentrepresentant) orienterte fra landsmøtet i ONF med fokus på den nye 

politiske plattformen ONF skal arbeide ut fra. 

2. Oppdatering av årsregnskap 2023 
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Veas inntektskrav for 2023 ble økt i desember, men de nye tallene ble ikke benyttet i 
notene til årsregnskapet. Dette har ingen innvirkning på resultatet, men notene er 
oppjustert og Årsrapporten er lagt ut på hjemmesiden med de riktige tallene 
 

3. Søkertall 2024 
Søkertallene henger sammen med hvilke studier som tilbys når og hvor mange 
plasser vi har på det enkelte studium. For fagskolestudiene har vi en økning i 
søkertallet sammenlignet med 2023 på til sammen 41 søkere når vi tar med både 1. 
og 2. prioritetssøkere. For voksenopplæringstilbudene er innsøkingen god også i 
2024 med 130 søkere til gartner og 42 til blomsterdekoratør. 
 

4. Nyhetsbrev 
Dorte (ansatt representant) orienterte om at Veas nyhetsbrev nå er etablert og 
sendt ut for første gang. Planen er at nyhetsbrevet skal sende ut 4 ganger pr. år 
framover.  
 

5. Ansettelser 
Ny avdelingsleder administrasjon og service samt utviklingsansvarlig er ansatte, og 

begge disse starter opp på Vea den 1.8.24. 

 

Vedtak: 

Fagskolestyret tar sakene til orientering 

 
 

 
 
 
Referent: Stein Aarskog 

 


